
Godkendelse af referat fra d. 28. august 2024.

Referatet er godkendt.

Orientering samt punkter fra daglig leder.

Det går godt med stalden, også de dage hvor Nanna ikke er der.

Louise (tidl. underviser) er begyndt at arbejde ude ved Johanne (dyrlæge) Kan give nogle gode

tilbud.

Der kan laves gødningsprøver fredag d. 20/9, så alle heste skal ind torsdag. Nanna skriver ud.

Det er vigtigt at man taler sammen på de forskellige folde, så ingen heste står alene ude.

Reglerne for betaling af ekstra ydelser kommer på som punkt til opstaldermødet 3/10.

Pant1pony.

Line og Frank har lavet en indsamling til penge til en ny rideskolepony.

Det er blvet foreslået at lave et loppemarked i ridehallen hvor man enten selv kan tjene på det

man sælger eller donere til pant1pony. Stande kan købes og i forbindelse med loppemarkedet kan

der evt. også være kæphestestævne, trækture og lign

Nanna og Line ser om de kan arrangere noget i efterårsferien.

Tale med underviserne om at lave arrangement/en fest for elever.

Konges tidl ejer fortæller at hans adfærd med at stoppe op osv er noget han altid har gjort.

Der er stadig et par rideskoleheste der skal sælges og Nanna tænker i ny pony/hest.

Orientering fra formand.

Det har stor betydning at der er så mange frivillige der gør en hel masse for klubben.



Orientering samt punkter fra ejere.

Det foreslås at der skal sælges bambusa strømper strømper igen for at tjene penge til klubben.

Lotte bestiller hjem og laver opslag om det.

Der er pt mange på venteliste til boks.

Orientering fra kasserer med redegørelse for bank og klubbens økonomi.

Der er penge på kontoen. Der er kommet aktivitetstilskud.

Der er stadig nogle der skylder.

Jena ønsker at træde ud af bestyrelsen til februar. Hun skal nok hjælpe en ny i gang og være

behjælpelig i det omfang det er nødvendigt.

Prioritering af fondssøgning fremadrettet/Opfølgning af plan ift. fonde.

Der kommer ikke så mange penge fra fonde i øjeblikket. Marie fortsætter.

Prioritering af opgaver til arbejdsdagen.

Der laves en prioriteret liste.

Hø/mødding -betaling fra opstaldere.

Der er forskel på pris på hø og wrap. Skal der differentieres i pris til opstaldere.

Der er mulighed for at vi kan få ny “hø-mand” til at tage vores mødding. Lotte bestiller.

Faskine -køreplan/ materialer.

Vigtigt, skal prioriteres. Herreklubben bidrager til det. Morten og Erik aftaler nærmere med Jeppe.

Punkter til opstalder- og partsmødet d. 3/10-24.

Årshjul:

-Søge aktivitetsstøtte conventus



- Køb af baljer til frostvejr. Nanna finder ud af hvad der skal indkøbes.

Ponyklub.

Marie og Tina V ser om vi kan få arrangeret noget. Evt. en gang om måneden.

Lav årshjul. Kæphest, ponygames, hestegodbidder, fest, julepynt/juleklip.

Eventuelt.

Høet på fold 3 mugner. Det der ligger i bunden skal fjernes og køres på møddingen.

Nyhedsbrev kommer ud hver 3. måned.

Næste møde: Mandag d. 29/10 kl. 18 hos Marie.


